
Aan de gemeenteraad van Rijswijk. 

Op donderdag 30 juli lees ik dat u ondanks bezwaren toch het plan hebt aangenomen om 2 
ecoducten te maken in Rijswijk.

Mij  eerste vraag is voor welke dieren? De vleermuis? Die vliegt wel.
Ik rij daar regelmatig en heb nog nooit een dier zien oversteken buiten vliegende dieren. 
Moet het hier net zo n debacle worden als  in Den Haag met het eekhoorntjes ecoduct waar 
geen enkel dier oversteekt. 

Rijswijk blijf eens met beide benen op de grond en besteed het geld aan de wegen en het 
groen.

Een heel boze burger.


